



**Kommen Sie  
aus **Syrien**?**

**Haben Sie am  
Integrationskurs  
teilgenommen?**

**Sind Sie fast fertig  
oder fertig?**

**Erzählen Sie mir von  
Ihren Erfahrungen!**

Ich bin Studentin im Fach Migrationsstudien und erforsche die Ansichten und Erfahrungen von Syrerinnen und Syrern in Integrationskursen. Besonders interessiere ich mich für Ihre Erfahrungen im „Orientierungskurs“, dem Politikunterricht am Ende des Integrationskurses, bei dem es um Politik, Geschichte und Gesellschaft geht.


Hierfür möchte ich Sie zu einem **ca. 60-minütigen Interview** einladen.

Sie fühlen sich noch nicht 100% sicher in der deutschen Sprache? Keine Sorge! Wir reden langsam und verständlich.

So können Sie einen Beitrag zur Forschung im Bereich der Migrations- und Integrationspolitik in Deutschland leisten.

Ich freue mich darauf von Ihnen zu hören!

Bei Fragen oder Interesse:  
**0157 37 90 99 26** oder **clarahestermann@gmail.com**



Are you  
from **Syria**?

Have you participated  
in the **Integration Course**?

Have you  
(almost) **finished**  
the course?

**Tell me about your  
experiences!**

I am a student in Migration Studies and conducting research about the opinions and experiences of Syrians in integration courses. I am especially interested in your experiences in the "orientation course", the political education lessons at the end of the integration course which deal with politics, history and society.

I am inviting you to participate in a ~ **60-minute interview**. The interview can be held both in German and English.

Through your participation, you can make an important contribution to research on migration and integration policies in Germany.

I am looking forward to hearing from you!

If you are interested or have questions: **Clara Hestermann**  
**0157-37909926 clarahestermann@gmail.com**